

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: DAR AL DAWA DEVELOPMENT & INVESTMENT Date: 27-07-2024 11:28:15 PM Subject: Other Material Information</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: دار الدواء للتنمية والاستثمار التاريخ: 2024-07-27 11:28:15 PM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى</p>
<p>DAR AL DAWA DEVELOPMENT & INVESTMENT announces the occurrence of the following material event:</p>	<p>تعلن شركة دار الدواء للتنمية والاستثمار عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:</p>
<p>Material Event</p>	<p>الحدث الجوهري</p>
<p>Date of event: 25-07-2024</p>	<p>تاريخ الحدث الجوهري: 2024-07-25</p>
<p>Non-recurrent transactions, which might affect the profits of the Company or the financial position thereof</p>	<p>العمليات ذات الطبيعة غير المتكررة والتي قد يكون لها اثر مادي على أرباح الشركة أو مركزها المالي</p>
<p>With reference to the resolution of the extraordinary general assembly meeting held on April 8, 2024, regarding the sale of all shares of Dar Al Dawa Development and Investment Company in Nutridar public shareholding company according to the detailed offer in the resolution, the board members decided in their session held on July 25, 2024, to reject the offer submitted by the buyer, and to take all necessary legal measures to complete the resolution as per the proper procedures.</p>	<p>بالإشارة الى قرار اجتماع الهيئة العامة الغير عادي والمنعقد بتاريخ 8 نيسان 2024 الخاص ببيع كامل حصص شركة دار الدواء للتنمية والاستثمار لدى شركة دار الغذاء المساهمة العامة المحدودة وفقا للعرض المذكور تفصيلا بالقرار، فقد قرر اعضاء مجلس الادارة في جلسته المنعقدة بتاريخ 25 تموز 2024 برفض العرض المقدم من قبل المشتري على ان يتم اتخاذ كافة الاجراءات القانونية اللازمة لإستكمال القرار حسب الاصول.</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Khaled Tareq Saif</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Khaled Tareq Saif</p>